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Številka: 031-0005/2022 
 

ZAPISNIK 
5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo, 

ki je bila dne 13. 3. 2024, ob 15.15 uri v prostorih KS Dolnje Brezovo,  
Glavni trg 19a, Sevnica  

 
Prisotni člani sveta:  
Franc Slemenšek, Niko Marn, Stojan Žulič, Tanja Rantah, Sonja Drugovič. 
 
Odsotni člani sveta:/ 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Jerica Lipec, direktorica občinske uprave, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Niko Marn,  predsednik sveta KS Dolnje Brezovo. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku je bilo prisotnih 5 članov sveta KS Dolnje Brezovo. Svet KS Dolnje Brezovo je bil 
sklepčen.  
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 5. redne seje, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 27.9.2023, 
3. Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2024 (župan občine  
    Sevnica), 
4. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023, 
5. Razno, vloge, dopisi.  
 
Sklep: 
Člani sveta potrdijo dnevni red.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 27. 9. 2023 

 
Člani sveta so zapisnik prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik predstavi sprejete 
sklepe ter poda zapisnik v razpravo.  
Razprave ni. 
 
Sklep:  
Zapisnik 4. redne seje z dne 27. 9. 2023 je soglasno potrjen in bo v takšni obliki 
objavljen na spletni strani Občine Sevnica, podstran Krajevna skupnost Dolnje 
Brezovo.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5).  
Sklep sprejet.  
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Ad 3 
Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2024  

(župan občine Sevnica) 
 
Župan izpostavi posamezne vsebine, ki so vezane na življenje krajanov, ki živijo v KS Dolnje 
Brezovo: 

- Komunalno opremljanje stanovanjske cone je planirano v proračunu občine Sevnica 
(v prehodnem času bo izveden ustrezen postopek izvajalca, sledi realizacija 

- Aktivnosti urejanja igrišča so zaključene.  
- Vodo oskrba je v Dolnjem Brezovem urejana. Za Studenček bo podana vloga za 

pridobitev vodne pravice. V prihodnje je potrebno strmeti k ureditvi vodovodnega 
sistema skladno z zakonodajo. Narejena je bila vrtina za širše potrebe vodooskrbe, ki 
je zelo globoko in izdatno vodnata. Črpalni preizkus je narejen.  

- Direkcija RS za vode bo pristopila k izdelavi projektne naloge za ureditev 
zadrževalnika na Kolarjevem grabnu. Potrebno je urediti namensko spremembo 
zemljišča. Da bo prišlo do načrtovane realizacije zadrževalnika bo potrebno 
sodelovanje krajevne skupnosti in Občine Sevnica.  

- Sinkovič Jože je pridobil gradbeno dovoljenje za gradnjo stavbe za skladiščenje 
pridelka. Gradnjo bo izvajalo tudi podjetje Chemcolor. 

- Na Brezovem je bila pred mesec dni nivojska komisija za nivojske prehode 
Slovenskih železnic. V okviru prenove železniške proge Zidani Most – Dobova 
prehod na Brezovem ni predviden za ukinjanje. V prvi fazi je predviden za urejanje in 
vzdrževanje. Glede aktivnosti na izboljševanju proge še ni dokončne odločitve. Po 
končanem ogledu je svet KS Dolnje Brezovo podal predlog, da se naredi podhod pod 
železniško progo na Dolnjem Brezovem. Predlog ni bil sprejet. Predlaga se napisati 
ponovno pobudo oz. usmeritve k bodočemu razvoju železniške infrastrukture, saj je 
smiselno, da se izvede izven nivojsko križanje predvsem za pešce in kolesarje. Pri 
podajanju usmeritev bo sodelovala širša in ožja lokalna skupnost.  

- Večnamenske poti ob Savi se koristijo. Z Ministrstvom za infrastrukturo potekajo 
dogovori, da se te poti formalno kategorizirajo in v prihodnji finančni perspektivi 
ustrezno urejajo.  

- V participativni proračun je bila uvrščena pobuda za nabavo prikazovalnika hitrosti, ki 
bi se selil po potrebi.  

- Predšolska vzgoja in osnovnošolsko izobraževanje je usklajeno in se primerno izvaja.  
 
Predsednik na povedno odpre razpravo.  
 
Predsednik sprašuje glede časovnice ureditve na Volavcih, saj je nujno potrebno urediti 
odvodnjavanje, ker sedaj vsa voda teče na dvorišče stanovanjskega objekta Očko. Župan 
pove, da se bodo aktivnosti za ureditev projektne dokumentacije pospešile.  
 
Predsednik sprašuje kako je z nasutjem gramoza na poljski poti ob Savi. Župan pove, da so 
strokovne občinske službe zadevo usklajevale s podjetjem HESS. Ureditev je potrjena, 
aktivnosti je potrebno spremljati. Realizacija je smiselna pred pomladjo.  
 
V razpravo se vključiti tudi Franc Slemenšek, ki je tudi sam kontaktiral pristojne na HESS in 
Direkciji RS za vode glede ureditve zadrževalnika na Kolarjevem grabnu. Odziva ni bilo. 
Ponovni dopis se pošlje na glavno pisarno Direkcije RS za vode. Župan predlaga urgentno 
čiščenje potrebnega dela na Kolarjevem grabnu preko civilne zaščite, saj večje padavine 
predstavljajo nevarnost za poplavljanje naselja.  
 
Predsednik predlaga, da se sestavi pobuda glede ureditve železniškega prehoda na Dolnjem 
Brezovem pristojnemu ministrstvu, ki bi jo podpisale tako Občina Sevnica kot Svet KS Dolnje 
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Brezovo. Župan poda znane informacije glede posodobitve železniške proge Zidani Most – 
Dobova, ki se bo izvajala v treh sklopih. V 1. fazi je predvidena ureditev nadvoza in 
železniške postaje na Blanci, nato pa ureditev železniške postaja Loka in Breg. Ni pa še 
podana odločitev kakšna bo ureditev na železniški progi med Dolnjim Brezovem in Blanco, 
ker so opaženi posedki in bo potrebna poravnava zaradi povečanja hitrosti vlakov. Župan 
predlaga, da se pobuda skomunicira v sklopu reševanja poravnave proge. Župan pove, da 
bodo strokovne službe občine Sevnica (Robert Kaše) pripravile pisno pobudo na DRSi, 
sektor za železnice, da je gradnja predlaganega podhoda smiselna v bodočih investicijah.  
 
Žulič Stojan poda pobudo za širitev pločnika od tovarne Inplet do železniške proge. Poteka 
razprava. Župan predlaga ureditev za povečanje varnosti pešcev in kolesarjev v cestnem 
prometu z dodatno razsvetljavo oziroma signalizacijo.  
 
Stojan Žulič predlaga namestitev AED - avtomatskega defibrilatorja. Župan pove, da je 
aparat dobavljiv na Občini Sevnica. Predlaga da se zainteresirani krajani vključijo v tečaj za 
prvega posredovalca, saj sam aparat brez znanja uporabe ne koristi. Predlagana postavitev 
je na objektu varovane hiše, kjer bo aparat najbolj viden in dostopen. Nekdo mora prevzeti 
skrb za mesečni pregled. Letne preglede opravlja Občina Sevnica v sodelovanju z 
Zdravstvenim domom Sevnica. Skozi razpravo je ugotovljeno, da je defibrilator postavljen v 
objektu Inplet Sevnica, kateri pa krajanom ni dostopen.  
 
Direktorica člane sveta seznani, da bo zbiranje pobud za participativni proračun za leto 2025 
odprto v poletnih mesecih.  
 
Predsednik se gostom zahvali za sodelovanje.  
 
15.54 sejo zapustijo Srečko Ocvirk in Jerica Lipec.   
 

 
 
 

Ad 4 
 Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom. Stanje sredstev na računu na dan 
31.12.2023 je bilo 1.293,26 EUR. Skupni odhodki so znašali 7.857,18 EUR, skupni prihodki 
pa 5.418,96. 
Razprave ni bilo. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo se je na svoji 5. redni seji dne, 13. 3. 2024 
seznanil z dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo za leto 
2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5). 
Sklep sprejet. 

 
Ad 5 

Razno, vloge, dopisi 
 
Stojan Žulič prisotne seznani, da bo v soboto 16.3.2024 potekal Jožefov pohod. Vsi 
zainteresirani oddajo prijavo njemu.  
 
Franc Slemenšek pove, da se bo izvedla velikonočna okrasitev vasi.  
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Sonja Drugovič sprašuje kakšna je možnost postavitve obcestnega ogledala pri igrišču. 
Predsednik pove, da se bo pozanimal pri strokovnih službah Občine Sevnica.  
 
Predsednik člane sveta seznani, da so merilniki hitrosti naročeni. Eden bo stal na mestu, kjer 
se zavije h Chemcolorju, drugi pa na mestu, kjer se zavije k Očku. V nadaljevanju poteka 
razprava vezana na nevarnosti v cestnem prometu na območju KS Dolnje Brezovo.  
 
Franc Slemenšek predlaga, da se odpre naročilnica za nabavo čistilnega pribora in materiala 
za čiščenje rekreacijskih površin in pripadajočega objekta. Predlaga tudi nabavo indukcijske 
plošče. Člani sveta se strinjajo.  
 
Stojan Žulič pove, da se bo izvedla ureditev pri vodni vrtini (pokrov).  
 
Seja zaključena ob 16:10 uri.  
 
 
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
                Niko Marn 
                Predsednik sveta KS Dolnje Brezovo 
 
 
 
 
 
 
 


